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متن پرسش

سلام استاد: در زیارت اباعبداالله و حضرت عباس بعضی میگویند اول خدمت حضرت عباس برسید

برای کسب اجازه بعد خدمت ارباب نظر شما چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم:  این ذوق نوعی ادب به حساب میآید ولی به این معنا نیست که حتماً باید

اینطور عمل کرد ممکن است کسی جان خود و در طلب روحانیاش بخواهد با نظر به صفای مقدس

حضرت اباعبداالله علیه السلام کار را شروع کند، طوبی له. موفق باشید


